

REFERAT



Referat fra møde
Styregruppe Profilering Videbæk
Mødedato
8. november 2017
Mødetid
7.30-8.45
Mødested
Videbæk idræts og fritidscenter
Deltagere
Jan Holm Rasmussen, Jørgen Ladekjær, Ann E. Bjerrehøj, Henrik Juhl, Margrete Sørensen og Mathis Sørensen
Bemærkninger
Klik her for at angive tekst.

Sagsbehandler
[Klik her for at angive tekst.](#)
Direkte telefon
[Klik her for at angive tekst.](#)
E-post
[Klik her for at angive tekst.](#)
Dato
[Klik her for at angive en dato.](#)
Sagsnummer
[Klik her for at angive tekst.](#)

- 1. Status på opgaver**
 - a. Planen resten af 2017**
- 2. Status på kommissorier**
- 3. Kommunikationsgruppen**
 - a. Hvad skal der ske fremadrettet**
- 4. Tilflytterbolig**
- 5. Workshop**
- 6. Evt.**

Ad. 1.

- Invitationerne til tilflytterkampagnerne er igangsat og klar til distribution i starten af december.
- #jegborividebækfordi-kampagnen- jeg har modtaget udtalelser fra 2 par og afventer fra 2 par, der har sagt ja. Resten har meldt fra.
- Det grafiske til #jegborividebækfordi-kampagnen er igangsat og Mathis er ved at genere indhold til instagram.
- Til arrangementet d. 4. marts, mangler der en eller to repræsentanter fra Videbæks erhvervsliv. Evt. opslag til dagen med hvilke jobs der er i Videbæk på en storskærm.
- Planlægning af møde med Udviklingsforum/Bosætningsgruppen med fokus på termen kommunikation for at styrke gruppens forudsætning for at skabe et stærkere Videbæk.
- Mathis filmer det sidste i dag til videoen.

Ad. 2.

- De udarbejdede kommissorier skal danne rammerne for det fremtidige arbejde med Facebook og aktivitetskalenderen.

Ad. 3.

- Mathis har møde med kommunikationsgruppen d. 20, hvor de skal drøfte det fremadrettede forløb. Mathis udarbejder ligeledes to løsningsforslag, der skal sikre Videbæks Facebookside en optimal fremtid.
- Mathis kontakter Torben Tobiasen angående emner til mobilholdet.

Ad. 4.

- Mathis fremsender relevant materiale ang. tilflytterboligere til Jan.

Ad. 5.

- Mathis fremsender invitation angående mødet d. 3. januar til Bosætningsgruppen, så Bosætningsgruppen har dem d. 16. november.

Ad. 6.

- Emne til stormøde – Hvad gør vi efter endt projektperiode, når Mathis ikke er her mere?
- Mathis har efterspurgt et møde med projektgruppen ang. Mejerifestivalen.

